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Zápis č. 42 - jednání  Dopravní komise  Rady městské části Praha 21,  

konané dne 10.září 2014  
 

Zahájení jednání: v 16.00 hod.  

Ukončení jednání: cca v 18.00 hod.  

 

Přítomni: Paní, pan Ing.M.Hájek, I.Birke, J.Slezák, J.Slánský, Ing.J.Brouček, V.Kozáková  

 

Omluveni: Pan P.Mach, Ing.J.Šponer, Ing.A.Taitl, Dr.T.Vlach 

 

Hosté: Pan RNDr.Pavel Roušar, starosta MČ P21; Ing.R.Březina, ved. OŽPD;  

Ing.Jareš, Ing.Chmela a Ing. Vysloužil – spol. ROPID; Ing.Jiří Sikač, zastupitel MČ Praha 21 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

1/Pan Ing.Milan Hájek přivítal členy DK a přizvané hosty ze spol. ROPID. Pan Ing.M.Hájek 

připomenul, že zastávkový informační systém v PID (ZIS) měl být osazen na zastávce BUS 

v Dolních Počernicích (u Barborky), kde občané MČ Praha 21 vystupují z linky č. 163 a 

přestupují na l. č. 109 a to již době, kdy spol. ROPID změnila trasu l. č. 109. DK opakovaně 

osazení urgovala a při jednáních se zástupci spol. ROPID věc připomínala.  DK dne 21.08.2014 

svolala místní šetření, kterého se zúčastnili pracovníci spol. ROPID, pan P.Stránský z MČ Praha - 

Dolní Počernice a pan Ing.M.Hájek a paní V.Kozáková. Bylo konstatováno, že zařízení je spol. 

ROPID připraveno, MČ Praha  - Dolní Počernice s osazením zařízení souhlasí. Všichni přítomní 

se shodli, že zařízení by mělo být osazeno na zastávce ve směru do centra i ve směru z centra. 

Jediným problémem je přivedení el. přípojky. Spol. Ropid pořídila zápis, který je přílohou tohoto 

zápisu a pracovníci spol. ROPID byli přizváni na dnešní zasedání DK: 

Uvádějí, že obě zařízení jsou připravena, jejich spol. však nemůže provést dokumentační přípravu 

a vybudování el. přípojek. Společnosti to věcně nepřísluší a nemá na takovou akci ani finanční 

prostředky. DK konstatuje, že se jedná o k.ú. Dolní Počernice, o komunikaci, která je ve správě 

spol. TSK HMP a ve vlastnictví HMP, dotčené městské části, tj. MČ Praha Dolní Počernice i MČ 

Praha 21 mají zájem, aby zařízení bylo osazeno, nepřísluší jim však zajistit podklady pro územní 

souhlas pro el. přípojku a zvl. užívání na položení el. přípojky a proto žádá předseda DK, aby pan 

Ing.Jareš zajistil cca do 14 dnů osobní jednání u náměstka primátora pana Ing.Nouzy a HMP 

pomohlo s řešením problému. Za MČ Praha 21 se tohoto jednání zúčastní pan J. Slezák, 

místostarosta. 

 

Dalším bodem jednání se zástupci spol. ROPID byla možnost čerpat finanční prostředky z EU na 

instalaci zařízení této společnosti. DK je informována, že připravují katalog za cca 3 mil. Kč, 

který bude rozeslán na jednotlivé MČ v HMP – jízdenkové automaty, inf. tabla, aj.  

 

A posledním bodem bylo umístění požadovaných automatů na jízdenky spol. ROPID dle usnesení 

RMČ Praha 21. Spol. ROPID zaslala dopis k rukám pana Ing.R.Březiny, ved. OŽPD, kde 

informuje, že osadí zatím pouze jeden automat na jízdenky a to na budovu LEVEL. V této věci 

uzavírá smlouvu s MČ Praha 21, resp. s panem P.Zemanem, ved. VHČ, správy bytů a údržby. 

 

Návrh usnesení pro RMČ Praha 21: 

DK doporučuje RMČ Praha 21, aby HMP vybudovalo el. přípojku pro napojení zastávkového inf. 

systému v PID (ZIS) na zastávkách BUS v MČ Praha – Dolní Počernice a to ve směru do centra u 

budovy Baborka a rovněž na zastávce ve směru z centra a spol. ROPID, aby zařízení osadila a 

převzala do své správy a údržby. 
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Dále doporučuje, aby RMČ Praha 21 trvala i na osazení automatů na jízdenky na zastávce BUS – 

otočka Rohožník a na Blatově – např. u BČS, kde je zajištěn 24 hod. provoz a zařízení by bylo 

ochráněno před poškozením. 

 

Doporučuje RMČ Praha 21, aby připravila podklady pro katalog spol. ROPID – vytipování míst 

pro osazení automatů na jízdenky, pro inf. tabla za zastávkách BUS. 

 

A dále doporučuje RMČ Praha 21, aby smlouva, kterou uzavírá MČ Praha 21 a spol. ROPID na 

osazení automatu na jízdenky na budově LEVEL byla uzavřena nejpozději ke dni 30.9.2014 a 

automat bezodkladně osazen a zprovozněn, nejpozději zač. října 2014. 

 

Úkol trvá – sledovat 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0  
 

2/ Pan Ing.M.Hájek přivítal pana Ing.J.Sikače a předal mu slovo. Pan Ing.J.Sikač požádal o 

úpravu stávajícího dopravního značení. Zejména žádá, aby bylo prověřeno dopravní značení 

v bezprostředním okolí budovy úřadu, v Čentické a u parkoviště u Levlu.  

Proběhla věcná diskuze. 

 

Návrh usnesení pro RMČ Praha 21: 

DK doporučuje RMČ Praha 21, aby správce budovy LEVEL provedl statistická zjištění – kolik 

vozidel zde parkuje v povolené době a příp. i v nočních hodinách a kolik bylo na parkování 

ústních stížností, atd. 

Úkol trvá – sledovat 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0  
 

Pro úplnost se přikládá stávající dopravní řešení, které bylo projednáno a odsouhlaseno Policií ČR 

na návrh a se zdůvodněním správce budovy – za MČ Praha 21 panem P. Zemanem: 
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3/ DK vzala na vědomí záznam z kontrolního dne stavby kanalizace na hlavní – viz příloha. 

 

Úkol trvá – sledovat 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0  
 

4/ Předseda DK informoval o přípravě na vybudování zastávek na hlavní:  

 

Stavba  je rozdělena na dvě části: 

A/ Signalizace: TSK připomínkovalo dopravní řešení, podklady zpracovává pan Ing.Tomek, 

nyní probíhá externí kolečko a garantem je spol. ELTODO – další info cca za 3 týdny. 

 

B/ Stavební část: Patří pod tech .úsek TSK, po zapracování připomínek k zadávací 

dokumentaci vypíše TSK výběrové řízení na dodavatele, trvání cca 3 týdny.  

Úkol trvá – sledovat 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0  
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5/ Předseda DK předal všem členům DK zvací dopis na Den mobility a žádá všechny o účast. Den 

mobility se uskuteční 18.09.2014, sraz je v Čentické a kolem 14 hod. bude přestřižena páska, 

pořízeny fotografie a projede se cyklostezka na kolech.  

 

 

Předseda DK poděkoval všem členům za práci v komisi a popřál hodně pracovních i osobních 

úspěchů. 

 

 

 

Zapsala: Vladimíra Kozáková 

Zápis ověřen: Ing. Milan Hájek, předseda DK, 11.09.2014 
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Zápis č. 1 - 2014 
 

z kontrolního dne stavby TV Újezd nad Lesy, konaného dne 3.9.2014 
 

Přítomni:     viz prezenční listina – příloha.  
 
 
Přehled stavu přípravy jednotlivých staveb 
 
Kanalizace Starokolínská a Novosibřinská 

 Byly zahájeny práce na stoce B od ulice Pilovské v úseku, kde jsou tři jízdní pruhy. 

 Pokračování prací na této stoce po 30.9. je možné pouze po projednání objízdné 
trasy přes Koloděje. Starosta Koloděj podmiňuje souhlas závazným příslibem 
investičních prostředků pro obec Koloděje na příští roky a to se dosud nepodařilo. 

 Podle předběžných měření je obrácení spádu v ulici Onšovecké stoka A1-2 možné. 
ZAVOS dokončí jednání o objednávce a projektant IKP urychleně vyhotoví situaci a 
podélný řez, aby bylo možné projednat změnu s PVK a stavebním úřadem. 

 Vyhodnocení kamerového průzkumu stávající stoky souběžné se stokou B6 bude k 
dispozici příští týden. pak bude možné rozhodnout, zdali její využití je možné.  

Komunikace  Hodkovská 

 Soutěž není dosud vyhodnocena. 

 Konstatuje se, že pro provedení jednoho úseku – to je jedné třetiny komunikace v 
letošním roce by bylo třeba zahájit práce nejpozději 15.10. 

 Pro urychlení prací objednal OTV – MHMP DIO pro Gorkovskou v předstihu před 
podepsáním SoD. 

Kanalizace ostatní – Staroklánovická 
 Připravuje se SoD s Dálničními stavbami Praha, zahájení prací není dosud 

známo. 
Komunikace Blatov 

 Zavos bude urgovat vystavení objednávky na projekt DSP, aby bylo možno 
projednat stavební povolení 

 
Příští KD se koná dne 17.září 2014 ve  14,00 hod.  na ÚMČ Praha 21. 
    
         Zapsal Ing. Adámek 
 
 

 

 

 

 

 


